

《单词百科:sixty-four是什么意思?sixty-four怎么发音?sixty-four的解释和用法》

英语单词sixty-four是什么意思?sixty-four怎么读?sixty-four怎么发音?简答网为您整理了sixty-four的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



sixty-four怎么读

sixty-four的读音:[s ksti f (r)]

sixty-four的意思

1、64;六十四

sixty-four的相关词组

- 1、the Big Four 英超四大豪门;
- 2、four of a kind 四张相同的牌;

- 3、four backs system [体]四后卫制;
- 4、nought point four 零点四;
- 5、Kirkpatrick's four level model of evaluation 柯克帕特里克四个层次的评价模型
- 6、to the power of four 乘四次方;
- 7、four cornered 有四个角的; 四方的; 有四人参加的
- 8、four cycle [机] 四冲程循环;
- 9、four dimensional 四维的;
- 10、kayak four [体]四人皮艇;
- 11、last four [体]前四名队员;
- 12、four seasons 四季;
- 13、four frequency duplex 双路移频制;
- 14、four frequency duplex telegraphy [电] 四频双信电报术;
- 15、four decades 四十年;
- 16、four eyes 四眼;
- 17、Four day 四天
- 18、like sixty 飞快地, 悠然地;

sixty-four的双语例句

1、Objective To explore the effect and mechanism of magnet-applied on acupoints for treating benign prostate hyperplasia (BPH). Methods Sixty-four patients of BPH were divided into two groups.

目的观察穴位贴磁治疗良性前列腺增生症 (BPH) 的效果, 并探讨其作用机制。

2、Sage Fu Xi drew the Innate Gossip and Zhou Wenwang made the Acquired Gossip according to Fu Xi's Innate Gossip and further pushed the performance of the sixty-four hexagrams.

先圣伏羲氏创作了先天八卦，周文王根据伏羲氏的先天八卦又创作出后天八卦，并推演出六十四卦。

3、 City officials believed that offering promotions the results would violate the nineteen sixty-four Civil Rights Act.

城市官员认为，以考试结果为基准来进行提升违反了1964年的民权法案。

4、 The exhibition will show sixty-four projects that he designed, including homes, public buildings and religious spaces.

展览将提供他设计的六十四件作品，包括家居，公共建筑，宗教场所。

5、 Two hundred and sixty-four of these transactions resulted in profits;

这些交易的二百六十-四造成利润；

6、 By comparing the six-digit numbers inscribed on the vessels of the Shang and Zhou dynasties and some received literature related, we can find the sixty-four hexagrams made up of two kinds of symbols should have come into being at the turn of the Shang and Zhou dynasties.

将见于商周器物上的数字卦与传述文献的有关记载结合起来分析，商周时期应已存在用两个符号记写的六十四卦体系；

7、 These are the kindreds of Issachar, whose number was sixty-four thousand three hundred.

以上是依撒加尔家族，登记人数共计六万四千三百。

8、 This is eleven per cent up over the 1996 figure and represents sixty-four per cent of the total group income for 1997.

比1996年高百分之十一，占1997年度集团总收入的百分之六十四。

9、 There are sixty-four student.

有六十四个学生。

10、 They were at sixes and sevens. The sixty-four dollar question is you don't have time
The sixty-four dollar question is I don't have enough money Don't worry about the story about you in the newspaper.

最重要的问题是你没有时间最重要的问题是我没钱别为报上有关你的报道担心。

11、For workers aged thirty-five to sixty-four, 67% indicated that they would rather have more time off.

对于35岁到64岁的年龄段，67%工人认为他们宁愿有更多的休息时间。

12、The fifth group on the list is people twenty-five to sixty-four with chronic health problems.

列表上的第五个人群是患有慢性病的25岁至64岁之间的人。

13、Eight times eight equals sixty-four.

八乘八等于六十四。

14、It is put forward about the selective method and sixty-four-dollar question in application.

给出了ARM处理器的选择方法，并提出了在应用中需要注意的问题。

15、Mr. Cox says Japan has invested a lot in seismic research and design since a magnitude 7.5 earthquake in Niigata in nineteen sixty-four.

Cox表示，自1964年日本新潟遭遇7.5级地震袭击以来，日本在地震研究和设计方面投入了大量资金。

16、They accuse Wal-Mart of violating part of a federal law, the Civil Rights Act of nineteen sixty-four.

她们指控沃尔玛触犯了联邦法律，1964年的民权法案的部分规定。

17、Sixty-four percent (259/ 407) of FSWs had at least one kind of RTLs, with one infection of 128 (49.4%, 128/ 259), and two or more infections of 131 FSWs.

259例（63.3%）就诊者至少患有一种生殖道感染，其中只有1种感染的有128例（49.4%，128/259），其他为2种或以上的感染。

18、Objective Sixty-four patients with medulloblastoma treated at a single hospital are presented, with the results, prognostic factors and the most common acute side effect of radiotherapy analyzed.

目的分析髓母细胞瘤放疗疗效及预后影响因素，观察最常见的放疗副反应。

以上是简答网为您整理的sixty-four怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于sixty-

four的用法、sixty-

four的释义、sixty-four的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sixty-four>

